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Til stede var 6 stemmeberettigede repræsenteret fra følgende parceller:                                

Fremmødt: Ilbro Alle 3, 5, 7, 9B, 14A, og 15B.   

 

Dagsorden  

Pkt. 1:  

A.       Valg af dirigent  

B.       Valg af referent  

 

Pkt. 2:  

Formandens beretning om bestyrelsens/foreningens virke 2014-2015.   

 

Pkt. 3:  

Regnskab/budget.  

 

Pkt. 4:  

Indkomne forslag.  

A. Dækning af udgifter til afholdelse af bestyrelsesmøder  

B. Nabohjælp og indkøb af skilte 

C. Forsikring 

D. Vejfest / fællesspisning 

 

Pkt. 5:  

Valg af.  

1. Kasserer.     Flemming Precht.        Modtager genvalg. 

2. Et bestyrelsesmedlem.     Hanne Hansen. Modtager genvalg. 

 

Pkt. 6:  

Eventuelt  

 

Referat:  
 

Pkt. 1: Valg af dirigent samt referent  

A. Thomas nr. 9B blev valgt som dirigent  

B. Allan nr. 7 blev valgt som referent.  

 

Pkt. 2: Formandens beretning  

 Beretningen var omdelt til medlemmerne sammen med indkaldelsen, og der kunne stilles 

spørgsmål til denne.  

 Nr. 9B (formand) uddybede at vi har fået lavet brøndrensning => 11 stykker. Suget 200kg sand 

og jord ud af brøndene. Nr. 15B nævner at der ligger meget grus og sand nede ved hans brønd 

som ryger ned ved større regnskyld. 

 Vedr. udbedring af vej nævner nr. 15B, at der fra nr. 15A til Præstefælledvej mangler der noget 

asfalt mellem kantsten og kørebane, hvor der vokser div. planter. Bestyrelsen ser på det ved 

lejlighed.  Der blev ikke brugt penge sidste år på vejudbedring så der er budget til at se på det i 

2015. 

 Snerydning sker stadig kun på vej, da udbyder stadig ikke tilbyder fortov.  
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 Kommunen er blevet informeret omkring trappeopgang til Englandsvej. Samt beskæring af 

buske. Kommunen kommer ud og ser på det.  

 Nabohjælp pga. af indbrud hos 2 af beboerne. Bestyrelsen opfordrer til at folk tilmelder sig og 

er med til at holde øje med hvad som sker på vejen. 

 Hjemmeside – formanden fortalte lidt omkring dette og mulighed for at kontakte bestyrelsen på 

hjemmesiden.  

 Der blev ikke stillet spørgsmål til formandens beretning. Nr 15B foreslog at tilføje hjemmesiden 

på referat som vil blive omdelt med selve beretningen.  

 

Pkt. 3: Regnskab/budget  

 Kasseren (nr. 5) kommenterer at der er ændret i budgettet for 2015 vedr. brøndrensning. Der er 

ikke nogen ændringer til 2016 budgettet.    

 Regnskabet og budget blev herefter enstemmigt godkendt.   

 

Pkt. 4: Indkomne forslag  

A. Dækning af udgifter til afholdelse af bestyrelsesmøder:  

 Bestyrelsen forslag om at beløbet på 80,00 kr. forbliver uændret blev enstemmigt vedtaget.  

 

B. Nabohjælp:  

 Bestyrelsen stillede forslag til at opsætte skilte vedr. Nabohjælp.  

 Øvrige stemmer for forslag.    

 

C. Erhvervsansvarsforsikring 

 Øvrige stemmer for forslag.    

D. Vejfest 

 Øvrige stemmer for forslag.    

 

Pkt. 5: Valg af:  

1. Kasser: Flemming modtager genvalg. 

 Flemming blev genvalgt som kasser. 

 

2. Et bestyrelsesmedlem: Hanne Hansen modtager genvalg. 

 Hanne Hansen blev genvalgt. 

 

Pkt. 6: Eventuelt  

 Nr 15B fremhæver mulighed for at opsætte skilte vedr. legende børn => der er kommet flere 

børn til og de løber og leger med deres løbehjul. Nogle kører meget hurtigt når de drejer ind på 

vejen.  

 Formanden (nr. 9B) nævner at det ikke er noget kommunen opfordrer til og reglerne er lidt 

kringlede omkring dette. Måske det er muligt at sætte dette på stander sammen med Nabohjælp?  
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 Formanden nævner at Bestyrelsen vil se nærmere på dette ifm. det videre arbejde med 

Nabohjælpskiltene. 

 Formanden fremhæver påbudet fra kommunen omkring asfalt mellem vej og fliser på fortov. 

Det er niveauforskellen der er problemet i henhold til kommunen – folk der færdes på vejen kan 

falde over kanterne. Det blev bestemt på generalforsamlingen at bestyrelsen indhenter tilbud på 

udbedring af asfalt samt evt. knækkede fliser.  

 Kasseren (nr. 5) foreslår at vi indhenter tilbud på udbedring af asfalt samt kantsten.  

 Nr 15B foreslår om der er en på kommunen som kan komme ud og vejlede omkring hvad som 

er relevant. Formanden nævner at det er en vejingeniør som han har talt med omkring dette fra 

kommunen.  

 Det blev også fremført at Bulow holder på vejen med sin varevogn og derfor kan skraldebilen 

ikke komme forbi uden at kører op på fortovet.  

 Nr. 15B foreslår at bestyrelsen indhenter nogle forskellige tilbud og senarier omkring udbedring 

og at disse omdeles inden sommerfesten så det evt. kan diskuteres ved denne lejlighed.  

 Nr 15B nævner at vores vej næsten er den eneste vej som ikke har nogle pullerter ved 

indkørelsen på vej for at undgå at lastbiler og renovation kører ind over kantsten. Formanden 

nævner at han tidligere har set at lastbilerne inogrerer disse og er bange for at det kan blive en 

dyr post løbende at få udbedret skader på disse. Det skal undersøges med kommunen, men 

eftersom de andre veje har disse bør det være muligt at sætte op. Bestyrelsen vil forhøre sig hos 

de øvrige foreninger i området omrking deres erfarringer med dette.  

 

Formanden og Bestyrelsen kan kontaktes fra GF Ilbro hjemmesiden på nedenstående adresse:  

http://gf-ilbro.dk/kontakt.html 

 

 

 

Referent: Allan Hansen.  Dirigent: Thomas Larsen  

                                                          

 

 

Formand: Thomas Larsen Kasserer: Flemming Precht Bestml: Hanne Hansen 

 

 

http://gf-ilbro.dk/kontakt.html

